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Ministrul Teodorovici, despre OUG 114: La Finante, saptamâna aceasta închidem

propunerea de modificare

Eugen Teodorovici a anuntat, miercuri, ca Ministerul Finantelor finalizeaza saptamâna aceasta modificarile

la OUG 114 fiscala,asupra reglementarilor referitoare la banci si Pilonului II de pensii. Ministrul a precizat

ca spera ca pâna la sfârsitul lunii va fi adoptata o noua ordonanta de urgenta.

„Noi, la Finante, saptamâna aceasta, închidem propunerea de modificare pe OUG 114, pe zona de banci si Pilon II.

Colegii din Guvern responsabili de energie si comunicatii fac acelasi lucru, astfel încât urnatoarele zile sa putem

centraliza aceste propuneri de modificare, si saptamâna viitoare sa putem discuta, poate chiar si în mod public,

pentru a testa forma acestui act normativ. Eu, personal, pe banci, pe Pilonul II, va trebui sa notific si Banca Central

Europeana, pentru ca asa am stabilit. Avem deja un concept agreat si de Asociatia Româna a Bancilor”, a declarat

Eugen Teodorovici, miercuri, la Parlament.

Acesta a adaugat ca cel putin pe zona bancara nu crede ca mai sunt probleme, în urma discutiilor avute cu actorii

implicati.

„Se decupleaza taxa pe activele financiare fata de ROBOR de astazi. ROBOR poate avea un nou mod de calcul.

Sunt discutii. Ideea a fost sa fie decuplat acest nou indicator de masa taxabila de activele financiare, care si ea se

va modifica în functie de discutiile pe care le-am avut cu Asociatia Româna a Bancilor. E deja un consens. Nu cred

ca mai sunt probeleme aceasta zona bancara. Va fi o scadere a costului de finantare, o finantare agresiva, în sensul

bun, de catre banci a economiei reale” a explicat ministrul Finantelor.

Teodorovici a mai afirmat ca prorogarea OUG 114, ale carei efecte ar începe sa se produca la 1 aprilie, nu este

necesara, daca vor fi clarificate nemultumirile celor vizati.

„Eu îmi fixez ca obiectiv sa sa clarificam actul normativ pâna la finalul lunii martie. Daca vom clarifica cu actorii

din piata, ce rost are sa mai prorogi? Daca prorogi, iar lasi liber la discutii, suspiciuni, speculatii”, a declarat

social-democratul.

Presedintele ALDE, Calin Popescu Tariceanu, spunea marti ca daca discutiile în privinta OUG 114 din domeniul

fiscal nu se încheie pâna pe 31 martie, solutia de rezerva este prorogarea termenului de aplicare. Liderul USMR

Kelemen Hunor a afirmat acelasi lucru.

Totodata, presedintele PSD, Liviu Dragnea, a declarat sâmbata ca în a doua parte a lunii Guvernul ar putea adopta

o Ordonanta de Urgenta care sa completeze OUG 114/2018, dupa ce vor fi gasite solutii acceptate de toate partile

din domeniile bancar, energie si opratorii de telefonie mobila.
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